
Veřejné zasedání č. 7 
konané dne 14.5.2015 

na Úřadě městyse Liteň 
 

Přítomni: Ing. Miroslav Horák, Šárka Marcínová, Ing. Jiří Vodička, Miroslav Slanec, Rudolf 
  Fiřt, Jiří Hrách, Filip Kaštánek, Miloslav Kliment, Jan Havelka  
 
 
Program:  
1, Zahájení 
2, Zvolení zapisovatele  
3, Zvolení ověřovatelů 
4, Kontrola zápisu č.6 
5, Jmenování nového zastupitele 
6, Rozpočtové opatření č. 3 ( příloha č.1) 
7, Schválení smlouvy o zřízení věcného břemene IV-12-6015424/1 ,, Liteň – Běleč parc. 
 č. 507-1“  ( příloha č.2) 
8, Žádost o příspěvek na Podbrdský motoráček 2015 
9, Bioodpad + tříděný odpad 
10, Žádost o schválení uzavření MŠ v době letních prázdnin ( příloha č.3) 
11, Žádost o odškodnění  
12, Varianty přístupových cest do pískovny ( příloha č.4) 
13, Transparentní účet – ochrana osobních údajů a zabezpečení (příloha č.5) 
14, Odměny zastupitelů 
15, Sazebník úhrad za poskytování informací 
16, Schvalování rozpočtových opatření starostou (příloha č.6) 
17, Změna jednacího řádu 
18, Volba předsedy a člena finančního výboru 
19, Diskuse 
20, Závěr 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



1, Zahájení 
 
Starosta Ing. Miroslav Horák zahájil veřejné zasedání v 19:03 hod.  
 

- Starosta navrhuje, aby byl na začátek programu přesunut bod č. 5 

 
5, Jmenování nového zastupitele 
 

- starosta informuje občany, že za zastupitele Vítězslava Novotného, který na svou 
funkci rezignoval, vstupuje do zastupitelstva Městyse Liteň Jan Havelka, kterému 
předává slovo 

- Jan Havelka složil slib zastupitele, poté je starostou v zastupitelstvu vítán 
 

2, Zvolení zapisovatele 
 

- starostou je na zapisovatele navržena zastupitelka Šárka Marcínová 
 

HLASOVÁNÍ:  pro: 9  proti: 0 zdržel se: 0 
 

3, Zvolení ověřovatelů 
 

- starostou jsou navrženi zastupitelé Ing. Jiří Vodička a Jan Havelka 
 

HLASOVÁNÍ:   pro: 9  proti: 0 zdržel se: 0 
 

4, Kontrola zápisu č. 6 
 

- starosta se vyjadřuje k několika bodům z předchozího zasedání 
 
 Dešťová kanalizace v ulici Družstevní ( bod č.12- 6/2015)– původní plán ( 
 uložení potrubí do  země) není realizovatelný, novým plánem je vytvoření 
 strouhy, která bude  vodu z ulice odvádět 
 
 Zaměření skutečného stavu klubovny v Bělči  (bod č.13 – 6/2015) – než 
 zaměření budovy proběhne, je zapotřebí, aby zastupitelstvo rozhodlo, odkud 
 budou přesunuty potřebné finanční prostředky – zastupitel Vodička navrhuje 
 použít peníze, které byly během minulého volebního období odhlasovány do 
 rezervy na přípojky splaškové kanalizace, zastupitel Havelka oponuje a 
 doporučuje  z této rezervy prozatím žádné peníze nepoužívat  
 -starosta zmiňuje, že zdroj peněz není nutno určit okamžitě 
- dále starosta vysvětluje, že ve všech případech musí nejdříve být schváleno 
 rozpočtové opatření, poté může proběhnout platba. V opačném případě 
 dochází k porušení rozpočtové kázně 
 
 Založení fondů na rozvoj jednotlivých částí Litně – bod byl předkladatelem 
 Filipem Kaštánkem stažen z programu, na dnešní veřejné zasedání není nová 



 verze připravena, proto se bod odsunuje k projednání na příští veřejné 
 zasedání 
  
 Obnova trávníku na hřišti FC Liteň – starosta informuje, že domluvu mezi 
 Městysem Liteň a firmou Šindler má podloženou písemně a že stanovený 
 termín nápravy bude dodržen 
 

-  zastupitel Miloslav Kliment vyžaduje starostovu omluvu, kdy na minulém 
 veřejném zasedání urazil rodinu Klimentovu. Starosta se omlouvá a uznává, 
 že jednal unáhleně. 

 

6, Rozpočtové opatření č.3 
 

- na žádost zastupitele Vodičky se bod přesouvá na konec programu 
 

7, Schválení smlouvy o zřízení věcného břemene 
 

- po starostově vysvětlení, o jaké pozemky se jedná se hlasuje o schválení 
 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo Městyse Liteň projednalo a schvaluje smlouvu o zřízení 
   věcného břemene IV-12-6015424/1. 

 
HLASOVÁNÍ: pro: 9  proti: 0 zdržel se: 0 

 

8, Žádost o příspěvek na Podbrdský motoráček 2015 
 
 Zastupitelstvo schvaluje příspěvek ve výši 2 000 Kč z finančních prostředků pro  
 kulturu a sport. 
 

HLASOVÁNÍ:  pro: 9  proti: 0 zdržel se: 0 
 

9, Bioodpad + tříděný odpad 
 

- starosta a místostarostka informují, že se obci podařilo získat 9 kontejnerů na tříděný 
odpad ( 1x sklo, 4x papír, 4x plast ) zdarma, které budou obci poskytnuty během 
následujícího týdne 

- o obecní nabídku na vývoz bioodpadu projevilo zájem pouze cca 10 občanů  

 
10, Žádost o schválení uzavření MŠ v době letních prázdnin  
 
  

- starosta informuje, že se nejedná o uzavření MŠ po dobu celých letních prázdnin, 
pouze o uzavření měsíční 

- zastupitelé debatují o náhradních možnostech pro rodiče, kteří mají problémy s tímto 
omezením provozu MŠ 

 



Zastupitelstvo hlasuje o návrhu v původním znění s dodatkem, že vedení MŠ do 30.10.2015  
předloží zastupitelstvu  plán na řešení tohoto problému  během letních prázdnin 2016. 
 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo Městyse Liteň projednalo a schvaluje žádost o uzavření 
   MŠ v době letních prázdnin s dodatkem, že vedení MŠ předloží do 
   30.10.2015 zastupitelstvu plán na řešení situace pro období letních 
   prázdnin 2016. 
 

HLASOVÁNÍ:  pro: 9  proti: 0 zdržel se: 0 
 

11, Žádost o odškodnění 
 

- starosta stručně informuje o situaci, která vznikla během minulých volebních období 
a také o tom, že vzhledem k rozhodnutí soudu, který opakovaně tuto žádost zamítl, 
bychom  jako zastupitelé schválením a následným vyplacením požadované částky 
jednali protizákonně  

- dále starosta obce několikrát zmiňuje, že žadatelům byl již v minulém volebním 
období zaslán omluvný dopis za morální újmu 

 
Zastupitelstvo hlasuje o zamítnutí žádosti o odškodnění. 

 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo Městyse Liteň projednalo a zamítá návrh na odškodnění. 

HLASOVÁNÍ:  pro: 8  proti: 0 zdržel se: 1 (Kaštánek) 
 

12, Varianty přístupových cest do pískovny 
 

- starosta předává slovo zastupiteli Havelkovi, který informuje o finančních nákladech 
na případné náhradní varianty přístupových cest do pískovny v Bělči  ( varianta A – 
cca 9 240 000 Kč, varianta B – cca 3 140 000 Kč) 

- zastupitel Filip Kaštánek vyjadřuje názor, že odhadované ceny jsou přemrštěné 
- starosta informuje zastupitele i občany, že vybraná částka za vývozy ze Zadní Třebaně 

a Řevnic se pohybuje kolem 200 000 Kč 
 

13, Transparentní účet 
 

- starosta informuje, že na minulém veřejném zasedání bylo zřízení transparentního 
účtu odsouhlaseno, ale vyjadřuje pochybnosti, že všichni zastupitelé neměli 
dostatečné informace 

- sl. Barbora Bidšovská, pracovnice ÚM Liteň se vyjadřuje k ochraně osobních 
údajů,vysvětluje, že poplatky, které jsou občany zasílány na bankovní účty ÚM Liteň a 
výplaty zaměstnanců nesmí být transparentní a že založení nového účtu by obec stálo 
ročně cca 15 000 Kč 

- zastupitel Kaštánek oponuje, že jméno ani číslo účtu není osobní  údaj a navrhuje, aby 
se z účtu, který by byl transparentní, vyloučilo vše to, co zveřejněno být nesmí 

- zastupitel Vodička cituje z dopisu od Úřadu pro ochranu osobních údajů, který 
popisuje, jak transparentní účet mít a zároveň zákon o ochraně osobních údajů 
neporušovat 



- dále p. Vodička zpochybňuje zdůvodnění, které bylo uvedeno v návrhu předloženém 
starostou 

- zastupitelé se domlouvají, že ti, kteří si nejsou jisti všemi informacemi mají na jejich 
získání čas do příštího veřejného zasedání 

 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo Městyse Liteň projednalo a  zamítá zavedení  
   transparentního účtu do 18.6.2015, kdy bude na příštím veřejném 
   zasedání návrh opět předložen k hlasování. 
 
HLASOVÁNÍ:  pro: 6 ( Horák, Marcínová, Hrách, Fiřt, Slanec, Havelka) 
   proti: 2( Vodička, Kaštánek) 
   zdržel se: 1(Kliment)    
 

14, Odměny zastupitelů 
 
 Návrh usnesení: Zastupitelstvo projednalo a zamítá navýšení odměn  
    zastupitelům. 

HLASOVÁNÍ:  pro: 8  proti: 0 zdržel se: 1(Marcínová) 
 

15, Sazebník úhrad za poskytování informací 
 

- zastupitel Kaštánek navrhl změnu znění návrhu, že pokud nebude dotaz odeslaný na 
běžnou e-mailovou adresu ÚM Liteň zodpovězen do 15 dní, tazatel se může podle 
předpisu č. 106/1999 sb. Zákona o svobodném přístupu k informacím dotázat zdarma 

- navrhovaná změna nebyla předkladatelem, Ing. Horákem přijata, zastupitelstvo tedy 
hlasovalo o návrhu v původním znění 

 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo projednalo a schvaluje Sazebník úhrad za poskytování 
   informací v předloženém znění. 
 
HLASOVÁNÍ:  pro: 4 (Horák, Havelka, Fiřt, Slanec) 
                                       proti: 5 ( Marcínová, Hrách, Vodička, Kliment, Kaštánek) 
   zdržel se: 0 
 
  Bod nebyl schválen zastupitelstvem. 
 

16, Schvalování rozpočtových opatření starostou 
 

- zastupitel Vodička vyjadřuje názor, že by zastupitelstvo mělo být schopno se sejít na 
výjimečném veřejném zasedání a odhlasovat rozpočtové opatření vždy, kdy je 
potřeba 

- sl. Barbora Bidšovská vysvětluje nevýhody, které by toto řešení přinášelo pro správce 
rozpočtu  

- navrhuje se, aby rozpočtová opatření byla rozdělena na příjmy ( do 200 000 Kč) a 
výdaje ( do 50 000 Kč) 

- hlasovalo se o návrhu v původním znění 



Návrh usnesení: Zastupitelstvo projednalo a schvaluje, že starosta a místostarostka 
   Městyse Liteň  jsou společně oprávněni schvalovat rozpočtová opatření 
   v § znění do výše 200 000 Kč. 
 
HLASOVÁNÍ:  pro: 5(Horák, Marcínová, Havelka, Fiřt, SLanec) 
   proti: 3( Kaštánek, Kliment, Vodička) 
   zdržel se: 1(Hrách) 
 

17, Změna jednacího řádu  
 

- bod je předkladatelem Filipem Kaštánkem stažen z programu  
 

18, Volba předsedy a člena finančního výboru 
 

- zastupitel Jan Havelka prohlašuje, že dobrovolně odchází z funkce člena finančního 
výboru 

- zastupitel Rudolf Fiřt vyjadřuje svůj souhlas se vstupem do finančního výboru a 
přijímá nabídku stát se jeho předsedou 

 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo Městyse Liteň projednalo a schvaluje nového předsedu 
   finančního výboru pana Rudolfa Fiřta a člena finančního výboru, paní 
   Hanu Fraňkovou. 

 
HLASOVÁNÍ:  pro: 9  proti: 0 zdržel se: 0 

 
6, Rozpočtové opatření č.3  
 
Zastupitelstvo hlasovalo o rozpočtovém opatření v původním předloženém znění s přidanou 
změnou: 20 000 Kč z §6399 do §6112 a 50 000 Kč z §6399 do §3421. 
 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo Městyse Liteň projednalo a schvaluje rozpočtové  
   opatření č.3 v předloženém znění se změnou: 20 000Kč z §6399 do 
   §6112 a 50 000Kč z §6399 do §3421. 

 
HLASOVÁNÍ: pro: 9  proti: 0  zdržel se: 0 

 

19, Diskuse 
 

- občané konstatují, že některé odpadkové koše nejsou umístěny na nejvhodnějších 
místech, starosta přislibuje jejich přemístění 

- přítomní občané Bělče se ptají, zda není možno se více zamyslet nad systémem 
vývozu komunálního odpadu – navrhují, nebylo by –li lepší vyzkoušet systém, kdy 
občané neplatí za vývoz odpadu paušálně, ale jednotlivě za každou vyvezenou 
popelnici – zastupitelka Marcínová vysvětluje nevýhody tohoto systému a zastupitelé 
přislibují, že se budou otázkou třídění odpadu a vývozu odpadu komunálního dále 
zabývat  
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

-  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


